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PROTOKÓŁ nr LV 

z posiedzenia Rady Gminy Osiek 
odbytego w dniu 30 listopada  2023 r. 

Miejsce obrad - Gminna Sala Obrad godz. 1700 

 

W posiedzeniu udział wzięło 13 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu. 
 
Ad 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Wojciech Śliwiński. 
 
Ad. 1a) Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 
 
Ad. 1b) Przewodniczący odczytał porządek obrad.  
Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem porządku obrad:  - 12 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   1 radny 
 
Porządek obrad został przyjęty większością głosów. 
 
Ad. 1c) Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji.  
Uwag nie wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem protokołu głosowało:  - 12 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   1 radny 
 
Protokół z sesji nr LIV z dnia 26 października 2023 roku został przyjęty większością głosów. 
 
Ad.2 Podjęcie uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Skórzenno gm. Osiek. 
 
Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej – Teresa Eggert omówiła uchwałę  
w sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentu wsi Skórzenno gm. Osiek. 
 
Na posiedzeniu połączonych komisji które odbyło się 23 listopada 2023 r. został 
przedstawiony projekt uchwały w sprawie planu zagospodarowania przestrzennego dla wsi 
Osiek chodzi o działek które zostały uwzględnione poprzez złożenie wniosku inwestora 
o przekształcenie działki na cele budowlane.  
Do Urzędu wpłynął wniosek od właścicieli którzy posiadają domki w miejscowości 
Skórzenno do której nie ma drogi dojazdowej. W związku z tym, wpłynął taki wniosek aby ta 
droga została stworzona i aby swobodnie mogli właściciele tych działek dojeżdżać do swoich 
posesji. W projekcie tej uchwały jest również prośba Pana Wójta który wnioskuje aby w tym 
projekcie w zmianie terenu położonym w okolicach tych działek w miejscowości Skórzenno, 
był rozszerzony ten plan o objęcie zagospodarowaniem innych takich terenów które 
przylegają do tej zabudowy aby mogły na tym terenie powstawać nowe działki budowlane  
i letniskowe. 
 
Komisje są za przyjęciem projektu uchwały. Uwag nikt nie wniósł. 
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Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 12 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   1 radny  
 
Uchwała nr LV/340/2023 została przyjęta większością głosów. 

 
Ad. 3 Podjęcie uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu dz. nr 337/20, 344 i 341/2 w Wierzbinach, obr. 
Karszanek gm. Osiek. 
 
Przewodnicząca Komisji Infrastruktury - Teresa Eggert omówiła uchwałę o przystąpieniu 
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu dz. nr 
337/20, 344 i 341/2 w Wierzbinach, obr. Karszanek gm. Osiek. 
Tak jak w poprzedniej uchwale chodzi o 3 działki nr 337/20, 344 i 341/2 w Wierzbinach. 
Do Urzędu wpłynął wniosek współwłaściciela tych działek które znajdują się w miejscowości 
Wierzbiny o sporządzenie takiego planu zagospodarowania przestrzennego. Wniosek ten 
dotyczy przeznaczenia tego terenu na funkcję usługową z zakresu usług hotelowych, 
wczasowo- sanitarnych pensjonatów z dopuszczeniem lokalizacji obiektów sportowych oraz 
na funkcję o zabudowie letniskowej. Wniosek ten został złożony na komisji który został 
szczegółowo omówiony na posiedzeniu. 
Komisje są za przyjęciem projektu uchwały.  
 
Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 12 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   1 radny  
 
Uchwała nr LV/341/2023 została przyjęta większością głosów. 

 
Ad 4 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/65/2016 Rady Gminy Osiek z 
dnia 24 maja 2016 roku w sprawie uchwalenia statutu Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Osieku.   
 
Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej – Teresa Eggert krótko przedstawiła 
uchwałę która był omawiana na posiedzeniu połączonych komisji. 
Komisje są za przyjęciem uchwały. 
 
Uwag nie wniesiono. Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą.  
Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 12 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   1 radny  
 
Uchwała nr LV/342/2023 została przyjęta większością głosów. 
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Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zasad udzielania dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 
zabytków lub gminnej ewidencji zabytków i położonych w granicach administracyjnych 
Gminy Osiek. 
 
Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej – Teresa Eggert krótko przedstawiła 
uchwałę która był omawiana na posiedzeniu połączonych komisji. 
Komisje są za przyjęciem uchwały. 
 
Uwag nie wniesiono. Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą.  
Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 13 radnych 
Przeciw:     -  0 radnych 
Wstrzymało się:    -  0 radnych  
 
Uchwała nr LV/343/2023 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2024 rok 
dla Gminy Osiek.   
 
Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej – Teresa Eggert obszernie 
przedstawiła uchwałę która był omawiana na posiedzeniu połączonych komisji. 
Komisje są za przyjęciem uchwały. 
 
Uwag nie wniesiono. Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą.  
Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 12 radnych 
Przeciw:     -   1 radny 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr LV/344/2023 została przyjęta większością głosów. 
 
Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Osiek 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego  
i o wolontariacie na rok 2024 dla Gminy Osiek”. 
 
Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej – Teresa Eggert obszernie 
przedstawiła uchwałę która był omawiana na posiedzeniu połączonych komisji. 
Komisje są za przyjęciem uchwały. 
 
Uwag nie wniesiono. Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą.  
Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 13 radnych 
Przeciw:     -  0 radnych 
Wstrzymało się:    -  0 radnych  
 
Uchwała nr LV/345/2023 została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Osiek na rok 2023. 
 
Uchwałę omówił skarbnik – Andrzej Krzywiński. 

1. Uchwała w sprawie zmian w budżecie na rok 2023:  
a) dokonano zmiany planu dochodów, w tym: 

 zmniejszono plan dochodów majątkowych w związku z przesunięciem zakończenia 
realizacji inwestycji „Budowa i przebudowa dróg gminnych w gminie Osiek”  
na 2024 r.: rozdział 60016 § 6370 o kwotę 4.067.810,00 zł (ostatnia płatność  
ze środków z Rządowego Funduszu Polski Ład Program Inwestycji Strategicznych),  

 zmniejszono plan dochodów majątkowych z tytułu przyznania przez Bank 
Gospodarstwa Krajowego gminie Osiek wstępnej promesy na dofinansowanie 
z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków realizacji inwestycji „Kontynuacja 
prac konserwatorskich przy Sanktuarium św. Rocha w Osieku” – rozdział 92120  
§ 6090 o kwotę 500.000,00 zł (realizacja zadania przesunięta na 2024 r.),  

 zmniejszono plan dochodów majątkowych w związku z przesunięciem realizacji 
inwestycji „Przebudowa boiska sportowego oraz budowa infrastruktury 
lekkoatletycznej i zaplecza sanitarnego na 2024 r.: rozdział 92601 § 6370 o kwotę 
900.000,00 zł (środki z Rządowego Funduszu Polski Ład Program Inwestycji 
Strategicznych),  

 zwiększono plan dochodów bieżących w związku z pismem Ministra Finansów nr 
ST3.4751.1.9.2023 w sprawie uzupełnienia subwencji ogólnej o kwotę 1.500.000,00 
zł i pismem Ministra Finansów nr ST3.4751.1.15.2023 w sprawie uzupełnienia 
subwencji ogólnej o kwotę 100.000,00 zł: rozdział  75802 § 2750 o kwotę łącznie 
1.600.000,00 zł.  

 
b) dokonano zmiany planu wydatków, w tym: 

 zmniejszono plan wydatków inwestycyjnych w związku z przesunięciem 
zakończenia realizacji inwestycji „Budowa i przebudowa dróg gminnych w gminie 
Osiek” na 2024r.: rozdział 60016 § 6370 o kwotę 4.067.810,00 zł (ostatnia płatność 
ze środków z Rządowego Funduszu Polski Ład Program Inwestycji Strategicznych),  

 zmniejszono plan wydatków bieżących z opracowania zmian planów 
zagospodarowania przestrzennego: rozdział 71003 § 4300 o kwotę 5.000,00 zł,  

 zwiększono plan wydatków bieżących na opłaty związane z uczęszczaniem dzieci  
z gminy Osiek do przedszkoli w innych gminach: rozdział 80104 § 4330 o kwotę 
5.000,00 zł,  

 zmniejszono plan wydatków majątkowych z tytułu przyznania przez Bank 
Gospodarstwa Krajowego gminie Osiek wstępnej promesy na dofinansowanie 
z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków realizacji inwestycji „Kontynuacja 
prac konserwatorskich przy Sanktuarium św. Rocha w Osieku” jako dotacja celowa 
dla Parafii św. Rocha w Osieku: rozdział 92120 § 6570 o kwotę 500.000,00 zł 
(realizacja zadania przesunięta na 2024r.),  

 zmniejszono plan wydatków majątkowych w związku z przesunięciem realizacji 
inwestycji „Przebudowa boiska sportowego oraz budowa infrastruktury 
lekkoatletycznej i zaplecza sanitarnego” na 2024r.: rozdział 92601 § 6370 o kwotę 
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900.000,00 zł (środki z Rządowego Funduszu Polski Ład Program Inwestycji 
Strategicznych),  

c) dokonano zmiany planu przychodów: zmniejszono § 957 Nadwyżki z lat ubiegłych 
o kwotę 1.600.000,00 zł. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – Jerzy Kłos krótko 
podsumował uchwałę i przedstawił stanowisko komisji – za przyjęciem uchwały. 
 
Uwag nie wniesiono. Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą.  
Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 13 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr LV/346/2023 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Osiek. 
  
Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – Jerzy Kłos krótko 
podsumował uchwałę i przedstawił stanowisko komisji – za przyjęciem uchwały 
 
Uwag nie wniesiono. Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą.  
Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 13 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr LV/347/2023 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 9 Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej 
 
Radny Jerzy Kłos zadał pytanie o ustalenia na temat zabezpieczenia wodnego na wypadek 
pożaru w miejscowości Kasparus - odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Kaczyński – pozostaje 
miejsce czerpania wody z rzeki Brzezianek oraz zbiornik Szlaga Młyn i tak zostało  
to zgłoszone do PSP. 
 
Ad. 10 Wolne wnioski. 
 
Radny Marek Derda zadał pytanie o termin montażu lamp przy świetlicy – Odpowiedzi 
udzielił Wójt Janusz Kaczyński –informację udzielę niebawem. 
Radny Marek Derda zadał pytanie , kiedy zostanie udrożniona droga gminna po jej 
uszkodzeniu - Odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Kaczyński – czynimy starania by utworzyć 
dojazd do drogi Sosnowej, lecz obecny właściciel nie zgadza się na sprzedaż gruntu, a 
ukształtowanie terenu nie pozwala na jej remont. 
Radna Teresa Eggert podziękowała za remont przystanku w Głuchym. 
Radny Leszek Waliński zapytał o umowy na odśnieżanie dróg gminnych - Odpowiedzi 
udzielił Wójt Janusz Kaczyński – odśnieżanie będzie prowadzone na zasadach z ubiegłego 
roku i umowy są podpisane. 
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Radny Leszek Waliński zapytał o umowy na gotowość na odśnieżanie chodników - 
Odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Kaczyński – pracownicy są przygotowani i poinstruowani. 
Radny Marek Derda wniósł o zakup maszyny czyszczącej do hali sportowej. 
Radny Jerzy Kłos poinformował, że następne posiedzenie połączonych komisji odbędzie się 
14 grudnia. 
Radny Jerzy Kłos powiedział, że pogram oszczędzania energii powinien być racjonalny. 
Sołtys Grażyna Bukowska poprosiła o posypanie dróg piaskiem w Jaszczerzu. 
 
Ad.11 Zakończenie obrad, godz. 17:50. 
 
 
 Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy 
 Joanna Chabowska Wojciech Śliwiński 


